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W budynku CP mamy wolne lokale użytkowe. 

I informacji prasowych wynika, że nie nadają się do prowadzenia działalności 

gospodarczej. 

Pomieszczenia stoją puste.  

Bo była władza nie myślała tylko podejmowała bez sensu decyzje, które dzisiaj 

zamiast powodować zyski w budżecie miasta to przynoszą straty. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- ile jest wolnych pomieszczeń i o jakiej powierzchni? 

- co jest przyczyną braku zainteresowania lokalami? 

- warunki techniczne? 

- koszty wynajmu? 

- brak zaplecza sanitarnego?  
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